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 1. juni 2022 

 

Besvarelse af spørgsmål 49 ad L 199 stillet af udvalget den 30. maj 

2022 efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF). 

 

Spørgsmål: 

I høringsnotatet til lovforslaget fremgår det, at ”Regeringen har i januar 

2022 indgået aftale med RV, DF, SF og KD om, at der skal udvikles en 

ny national elektronisk platform, som fremover skal benyttes af tilbudsgi-

vere og ordregivere.” Vil ministeren bekræfte, at dette ikke er retvisende, 

da der i aftaleteksten til ”En ny reformpakke for dansk økonomi” ikke 

nævnes, at der skal udvikles en ny national elektronisk platform, men 

blot, at der skal etableres et nationalt SMV-venligt udbudssystem? 

 

Svar: 

Jeg kan bekræfte, at regeringen i januar 2022 har aftalt med RV, DF, SF 

og KD, at der skal udvikles et nationalt SMV-venligt udbudssystem. Det 

er således korrekt, at formuleringen i høringsnotatet ikke præcist gengiver 

formuleringen i aftaleteksten. Det skal jeg naturligvis beklage. 

 

Der er endnu ikke fastlagt, hvilken form udbudssystemet skal antage.  

 

Der henvises til tidligere svar på spørgsmål 2-5, 18-20, 21-24 og 47-48. 
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